
Protokoll
Styrelsemöte för Lustigknopps samfällighetsförening
 
Var:   Lustigknoppsvägen 13 (Anders Wänblom)
När:   4 maj 2017 kl 20.00
Närvarande: Rebecca Strand (ordförande)
  Åsa Hedlund (kassör)
  Victoria Jemseby (sekreterare)
  Anders Wänblom (driftansvarig)

 1. Ordförande förklarade mötet öppnat.
 
2. Anders Wänblom valdes till justerare.
 
3. Dagordningen godkändes.
 
4.  Ekonomi
 
 Bokföringssystemet Visma Förening
 I nuläget inte aktuellt att lägga ut bokföringsarbetet på något företag. Åsa fortsätter tillsvidare
 i Excel. Åsa fortsätter utreda om vi ska fortsätta med Excel eller börja använda Visma eller
 annat bokföringssystem.
 
 Årsredovisning m m inför stämman
 Det mesta på bana, några bitar saknas. Åsa behöver kolla upp vissa punker med revisorn.

5.  Drift
 
 Nya gatulyktan
 Fakturan för gatulyktan 3 000 kr exkl moms dyrare än offerten. Anders kontaktar entre-
 prenören Bogfelts för att försöka få till en korrigering.
 
	 Befintliga	fartgupp
 19 april målades samtliga 4 st fartgupp till ett pris av 10 050 kr inkl moms.
 
 Lösa staketstolpar
 Ett antal lösa staketstolpar har upptäckts på kullen. Anders kollar omfattningen och ifall det
	 går	att	åtgärda	själv	utan	att	anlita	någon	firma.
 
 Överlämning
 Anders har förberett överlämning till nästa driftsansvarig med rollbeskrivning, kontaktlista,
 dokumentation m m.

6.  Övriga frågor

 Ytterligare fartgupp
  Anders anser sig vara klar med utredningen och framtagande av priser.
 Frågan kommer att diskutteras i anslutning till stämman.

 Välkomstbrev - Infoblad till medlemmarna.
 Börjar ta form - Victoria mailar ut korr till alla i styrelsen.
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 Städ-dagen söndag 7 maj kl 10.00-12.00
 Beslutade att styrelsen träffas dagen innan för att se över vilken del av området som bör
 prioriteras samt ev märka upp träd som ska sparas. Förutom rensning av ogräs och sly samt
 sopning ska vägskyltarna i området skuras. Victoria ordnar med släpkärra för transport till åter-
 vinningsstationen.
 
 Årsstämman
 Kallelse för stämman delades ut i brevlådorna 26 maj, 3 veckor före utsatt mötesdatum.
 Ordförande på stämman Per Henningson kunde inte vara med på dagens möte men styrelsen
 beslutade att istället samlas i möteslokalen en timme innan stämman.
 Styrelsen gick igenom förberedelse-punkterna för stämman.
 Inga motioner till stämman har inkommit.
 Rebecca fortsätter söka kontakt med valberedningen.

7.  Datum för kommande styrelsemöte.
 Datum för nästa styrelsemöte bestäms efter årsstämman.
 
 Kallelse till nästa styrelsemöte (inkl dagordning samt aktuell uppdragslista)
 skickas av Victoria (via mail).
 
8.  Mötet avslutades.
 
 
 

 
 
  
–––––––––––––––––––––––––––––
Anders Wänblom, protokolljusterare

–––––––––––––––––––––––––––––
Victoria Jemseby, sekreterare
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